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香港接線及屯門至赤鱲角連接路(南段)的航行限制
Navigational restrictions on Hong Kong Link Road and Southern Connection of 

Tuen Mun - Chek Lap Kok Link

屯門至赤鱲角連接路 (南段) 簡介
 Introduction of Southern Connection of Tuen Mun - Chek Lap Kok Link

屯門至赤鱲角連接路是一條雙程雙線分隔行車道，全長約9公里，
分為南面連接路和北面連接路兩段。南面連接路長約3.5公里， 以
高架道路連接香港口岸和北大嶼山。

The Tuen Mun - Chek Lap Kok Link (TM-CLKL) is a dual 2-Lane carriageway
of about 9 km long, consisting of the Northern Connection and the Southern
Connection. The Southern Connection, a viaduct of about 3.5 km long, 
connects North Lantau and the Hong Kong Port.

所有圖片未按真實比例， 並不宜作航行用途。
All graphics are not in scale and not for navigation purpose.



香港接線簡介
Introduction of Hong Kong Link Road

香港接線是一條雙程三線分隔行車道 ， 全長約12公里 ， 連接位於香
港特別行政區邊界的港珠澳大橋主橋和位處機場島東北面水域的香港
口岸。 機場島西面和機場水道設有航道供船隻在香港接線下通過。 
The Hong Kong Link Road (HKLR) is a dual 3-lane carriageway of about 
12 km long, linking the Hong Kong-Zhuhai-Macao Bridge Main Bridge at 
the boundary of Hong Kong Special Administrative Region and the Hong 
Kong Port located at the northeast waters of the Airport Island. Navigation 
channels are designed for vessels to pass through the HKLR at the west of 
the Airport Island and in the Airport Channel.
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